

Mötesprotokoll, Sektionen för Energi och miljö

Sektionsmöte 2015-02-23

Adress: Gråttan, Osquars backe 8

Sektionsmöte nr 6, VÅ 2014/2015

Datum: 2015-02-23

Tid: 17.44-19.47

Närvarande: Se punkt 1.4

1. Formalia

1.1 Mötets öppnande

Mötet förklarades öppnat kl. 17.44.

1.2 Mötets behöriga utlysande

Mötet beslutade

att mötet är behörigt utlyst.

1.3 Anmälda förhinder

Anmälda förhinder har mottagits från Elin Jutebring, Claes Hällström och medlemmar ur Dubbelspexet som är på kårspex-föreställning.

1.4 Närvarande

Mötet beslutade

att ge Anton Blomquist närvaro- och yttranderätt på mötet.

Namn	Ut (punkt)	Ut (tid)	In (punkt)	In (tid)
Simon Ottosson				
Fredrik Wahlgren				
Saga Kubulenso				

Namn	Ut (punkt)	Ut (tid)	In (punkt)	In (tid)
Samuel Hermelin				
Petter Cedell				
Mona Date				
Amanda Sievers				
Anna-Karin Söderström				
Sofia Ulin				
Julia Wiebert				
Jenny Fu	2.7	17.54		
Jindan Gong	2.7	18.00		
Timmy Rosendal				
Linn Fröström	5.6	18.37		
Therese Lundblad				
Linnéa Pauls				
Anton Blomqvist	Paus	18.48		
Elin Lundgren				
Anders Falk				
Henrik Wiklund				
Vide Richter				
Elin Malmgren				
Erik Lindström				
Obiora Okolo	Paus	18.46		
Love Lindberg				
Emma Hedman				
Karin Bywall				

Namn	Ut (punkt)	Ut (tid)	In (punkt)	In (tid)
Elin Lindvall				
Nina Nilsson				
Viktor Briggner	5.4	19.15		
Jenny Bramsäter				
Tomas Högberg				
Kajsa Lundgren				
Fanny Ahlberg				
Gabriella Molinder	5.4	19.15	5.7	
Frida Wahlström		19.33		
Helena Söderqvist	2.10	18.00		
Aisan Rasouli				
Monika Mizgalewics				
Susanne Bergstrand				
Johan Zackrisson				
Oskar Giesecke				
Helena Falk				
Lennart Kjellman				
Lena Lundberg			5.4	19.05
Pontus Grahn	5.4	19.15		

1.5 Val av mötesordförande

Mötet beslutade

att välja Nina Nilsson till mötesordförande.

1.6 Val av mötessekreterare

Mötet beslutade

att välja Fanny Ahlberg till mötessekreterare.

1.7 Val av två justerare tillika rösträknare

Mötet beslutade

att välja Therese Lundblad och Jenny Bramsäter till justerare tillika rösträknare

1.8 Adjungeringar

Se punkt 1.4.

Mötet beslutade

att ge Fredrika Wahlström närvaro- och yttranderätt på mötet.

1.9 Fastställande av föredragningslistan

Mötet beslutade

att anta föredragningslistan i sin helhet.

2. Diskussions- och informationspunkter

2.1 Information från Ordförande

Gabriella Molinder informerar om att 4-gasqueansvariga har valts och de ansvariga blev Mona Date och Erik Björk. Sektionen har vissa ägodelar, exempelvis termosar, en kamera etc. Dessa får man gärna låna, men man måste fråga först.

2.2 Information från Vice Ordförande

Budgeten håller på att läggas för nästa år. I övrigt rullar allt på.

2.3 Information från kommunikationsansvarig

Helena Falk informerar om att om man någon vill få ut information i nyhetsbrevet så ska man höra av sig till henne.

2.4 Information från PAS

Kajsa Lundgren informerar om att masterkatalogen precis gått i tryck. Den kommer att vara tillgänglig om några veckor.

2.5 Information från SNO

Lennart Kjellman tackar de som fyllt i kursutvärderingar. Den 25/4 har studienämnden en utvärderingsdag. Alla på programmet bjuds in för att prata om hur programmet är och hur det går att förbättra. Det kommer att bjudas på mat, och någonting roligt kommer att hända efteråt. Mer info kommer snart.

2.6 Information från NLG

Viktor Briggner informerar om att NLG kommer att ha många events under våren. Håll utkik efter dessa på Facebook.

2.7 Information från CLW

Fanny Ahlberg informerar om att den 27/2 kommer det att vara en fest/gasque som heter DPR. Det är ett samarbete mellan CLW och DKM (Datas klubbmästeri), och sektionsmedlemmar från CL-, W- och datasektionen är inbjudna.

Fredrika Wahlström informerar om att CLW har beställt nya kylskåp. Det är tentapub den 21/3, och temat är bröllop! CLW kommer även att arrangera en annan gasque senare i vår, utöver att femmans gasque (en för CL- och en för W-sektionen) håller på att planeras.

2.8 Information från Mottagningen

Emma Hedman informerar om att gruppcheferna i mottagningen är bestämda. Ansökan om andra platser i mottagningen kommer ut 1 mars. Det är även mottagnings kick-off den 28/3 på Osqvik.

2.9 Information från Jämlikhetsnämnden

Jämlikhetsnämndens ordförande informerar om att de planerar att ha ett filmevent. Datumet för det är inte bestämt ännu, men det kommer att hållas på en lunch eller eftermiddag.

2.10 Information från Idrottsnämnden

Samuel Hermelin informerar om att idrottsnämnden har events varje torsdag i KTH-hallen kl.19.00-20.30. Det är killerball nu på torsdag. För att se de olika eventen, gå med i Träningsverkets grupp på Facebook.

2.11 Information från W-spexet

Ingen information.

2.12 Information från ENIA- kommittén

ENIA kommer att försöka att fixa egna internships till nästa år, men i år kommer de att fixa internships via Easter. Nästa år kommer de därför förhoppningsvis vara mer riktade till energi och miljö.

2.13 Information från Konstverket

Ingen information.

2.14 Information från THS Centralt

Erik Lindström informerar om att THS söker ny poster nu i kårstyrelsen, kårledningen och kårfullmäktige. Mer info om det finns på hemsidan. Vecka13 är det jämställdhetsvecka, och då kommer det att vara olika events på Nymble. Den 28/3 är det THS cocktailparty, och inbjudan till det kommer att komma i brevlådan. Den 26/3 är det rektorsutfrågan, och ett tema på den är jämställdhet.

3. DSSG:s entledigande

Gabriella Molinder informerar om att Niklas Brännlund som är DSSG har bett om att avsäga sig posten. I W-sektionen finns det ingen praxis för hur entledigande behandlas, och det står inget i styrdokumentet om det. Därför har styrelsen den här gången godkänt entledigandet. Vide informerar om att om någon vill att det i framtiden ska gå till på annat sätt, exempelvis om det ska gå via SM, går det att motionera om det. CLW kommer att ta över märkesförsäljningen tills dess att en ny DSSG har valts.

4. Fastställande av verksamhetsberättelse och beviljande av ansvarsfrihet 2013/2014

Vide Richter informerar om att det här beslutet har blivit skjutet på, men nu finns all information som behövs. Det har skickats ut revisorutlåtande, budgetbeslut och verksamhetsberättelse från förra året.

Mötet beslutade

att bevilja styrelsen 13/14 ansvarsfrihet.

5. Beslutspunkter

5.1 Motion 1 – Motion om ST

Gabriella Molinder informerar om att vi tidigare röstat för den här motionen, men att ST då drog sig ur innan vi hann ta det vidare till KF. Och nu har de visat intresse igen, varvid motionen skrevs, men sedan återigen dragit sig ur ännu en gång. Därför har motionen dragits tillbaka av motionären och inget beslut finns att ta.

5.2 Motion 2 – Motion om införande av delade föreningar

Oskar Giesecke och Gabriella Molinder har pratat med berörda parter i CL-sektionen angående delade föreningar eftersom det inte finns något om delade föreningar i styrdokumentet idag. Bland annat behandlar motionen vad som händer om föreningen upplöses, nämligen att tillgångarna ska delas lika mellan W- och CL-sektionen. Om det finns några skulder ska båda sektionerna täcka upp dem.

Mötet beslutade

att bifalla motionen.

5.3 Motion 3 – Motion om sektionsfanan

Kajsa Lundgren yrkar på votering.

Mötet beslutade

att anta fanförslag A).

5.4 Proposition 1 – Budgetproposition för verksamhetsår 15/16

Oskar Giesecke informerar om att budgeten för verksamhetsåret 14/15 har budgeterats för att gå back 50 000 kr. Därför har styrelsen lagt ett budgetförslag för att gå mindre minus nästa verksamhetsår.

En genomgång av förändringarna från det här verksamhetsårets budget och den nya budgetpropositionen.

Oskar Giesecke gör ändringsyrkandet att lägga till information om vad som gäller kring SNOs och ENIAs projektpengar i form av stjärnor längst ner. Informationen ska specificera var pengarna kommer ifrån och vad de ska gå till.

Gabriella Molinder informerar om att vi får ungefär 100 000 kr från kansliet varje, varav ungefär 24000 kr får vi för att vi gör kursutvärderingar.

Vide Richter informerar om att resten av kanslipengarna får vi i proportion till antalet nya studenter som börjar på vårt program och att det är meningen att de pengarna ska gå till mottagningen.

Elin Malmgren yrkar på ändringen 30000 kr istället för 35000 kr på posten DSSGs inköp.

Vide Richter yrkar på paus

Mötet beslutade

att ta paus i mötet.

Mötet återupptogs 18.56

Kajsa Lundgren yrkar på att mer pengar ska flyttas till posten studienämnden budget.

Amanda Sievers yrkar på att 5000 kr ska flyttas från mottagningens budget till studienämndens budget.

Oskar Giesecke yrkar på att ta 5000 kr från mottagningens budget och lägga 2500 kr på posten eskbara pengar för föreningar och 2500 kr på posten eskbara pengar till enskilda event.

Elin Malmgren yrkar på att ta 10000 kr från posten DSSG:s inköp. Elin lägger ner sitt tidigare yrkande

Amanda Sievers drar tillbaka sitt yrkande.

Oskar Giesecke jämkar sig med Elins nya yrkande.

Mötet beslutade

att anta Oskars ändringsyrkande om information om SNOs och ENIAs projektpengar

Mötet beslutade

att ändra posten DSSGs inköp från 35000 till 25000 kr.

Mötet beslutade

att minska mottagningens budget med 5000 kr och fördela 2500 kr av dessa till eskbara pengar för enskilda event och resterande 2500 kr till eskbara pengar för föreningar.

Mötet beslutade

att anta propositionen med gjorda ändringar.

5.5 Proposition 2 – Proposition om verksamhetsplanen för verksamhetsår 15/16

Aisan Rasouli yrkar på att ta en paus på 1 min för att läsa igenom propositionen.

Mötet beslutade

att anta ovan nämnt yrkande.

Mötet återupptogs 19. 20

Mötet beslutade

att anta propositionen om verksamhetsplanen i sin helhet.

5.6 Proposition 3 - Proposition om förändringar för förtroendeposterna PAS och vice PAS

Lennart Kjellman presenterar propositionen.

Mötet beslutade

att anta propositionen i sin helhet.

5.7 Proposition 4 - Proposition om förändringar för förtroendeposten

Jämlikhetsrådets ordförande

Amanda Sievers yrkar på att göra ändringen att inte ta bort ledamoten i styrelsen.

Elin Lundgren yrkar på att ändra från jämlikhetsrådet till jämlikhetsnämnden.

Mötet beslutade

att anta Amandas och Elins ändringsyrkanden.

Mötet beslutade

att anta propositionen med ovan nämnda ändringar.

6. Övrigt

Inga övriga punkter

7. Mötets avslutande

Mötet förklarades avslutat kl. 19.47

Härmed intygas att följande personer har korrekturläst protokollet från detta möte:

Mötesordförande, Nina Nilsson

Mötessekreterare, Fanny Ahlberg

Justerare, Jenny Bramsäter

Justerare, Therese Lundblad